

# RAMI AL ALI

READY TO WEAR  
Spring-Summer 2025

Rami Al Ali introduces the Spring/Summer 2025 collection, encapsulating the idea of a new beginning in timeless fashion. Like the soft, glowing light of dawn, this collection weaves together eternal elegance and contemporary sophistication, presenting a delicate yet powerful vision that will captivate and intrigue.

The collection is a symphony of impressive designs, each a work of art. Luxurious fabrics such as silk organza, sumptuous satin, and lightweight tulle blend soft, ethereal textures with precise, crystal-like detailing to create a sense of opulence.

Flowing silhouettes enhanced by asymmetrical bows and sheer tulle overlays evoke movement and grace, while charming folded leaf sequins and intricately cut dana embellishments reimagine classic styles for a modern era.

The colour palette is as enchanting as it is refreshing. Soft hues such as Crème Brûlée, Celestial Blue, and Cameo Rose evoke renewal and poise, setting the tone for the collection's overall allure.

The collection reflects exceptional craftsmanship. It celebrates transformative design that captures the sparkling beauty of crystal and the dreamy softness of dawn. Each garment invites personal expression and appreciation for the intricate artistry behind every creation.

For more information, please contact:

STATIONSERVICE  
Raymond Cole  
51 rue des petites écuries  
75010 PARIS  
T/ +33 1 42 21 36 36  
ramialali@stationservice.fr

[www.ramialali.com](http://www.ramialali.com)

# RAMI AL ALI

PRET-A-PORTER  
Printemps-Eté 2025

Rami Al Ali présente sa collection printemps/été 2025, qui incarne l'idée d'un nouveau départ dans une mode intemporelle. Telle la douce lumière de l'aube, cette collection allie élégance éternelle et sophistication contemporaine, présentant une vision à la fois délicate et puissante qui captive et intrigue.

La collection est une symphonie de modèles impressionnants, chacun étant une œuvre d'art. Des tissus luxueux tels que l'organza de soie, le satin somptueux et le tulle léger mélangent des textures douces et éthérées avec des détails précis et cristallins pour créer un sentiment d'opulence.

Les silhouettes fluides rehaussées par des nœuds asymétriques et des superpositions de tulle transparent évoquent le mouvement et la grâce, tandis que les charmantes paillettes en forme de feuilles pliées et les embellissements en dana taillés de manière complexe réimaginent les styles classiques pour les adapter à l'ère moderne.

La palette de couleurs est aussi enchanteresse que rafraîchissante. Des teintes douces telles que Crème Brûlée, Celestial Blue et Cameo Rose évoquent le renouveau et l'assurance, donnant le ton de l'allure générale de la collection.

Cette collection reflète un savoir-faire exceptionnel. Elle célèbre un design transformateur qui capture la beauté étincelante du cristal et la douceur rêveuse de l'aube. Chaque vêtement invite à l'expression personnelle et à apprécier la complexité qui se cache derrière chaque création.

Pour plus d'informations, merci de contacter :

STATIONSERVICE  
Raymond Cole  
51 rue des petites écuries  
75010 PARIS  
T/ +33 1 42 21 36 36  
ramialali@stationservice.fr

[www.ramialali.com](http://www.ramialali.com)